
 

Σε απάντηση της σχετικής ερώτησης, σας γνωρίζω τα ακόλουθα:  

Αναφορικά με την αναβάθμιση και στελέχωση του 212 ΚΙΧΝΕ, επί του παρόντος ο 
αριθμός των στελεχών υγειονομικού που υπηρετούν στο Νοσοκομείο υπερβαίνει τον 
προβλεπόμενο από τον οικείο Πίνακα Οργάνωσης και Υλικού (ΠΟΥ) αριθμό, ενώ επίσης στο 
πλαίσιο υλοποίησης των μεταθέσεων έτους 2024 αναμένονται ακόμη δύο στρατιωτικοί ιατροί, 
ώστε να εξασφαλιστεί η ορθή διενέργεια των Προληπτικών Υγειονομικών Εξετάσεων (ΠΥΕ). 

Όσον αφορά στην πρόσφατη αναθεώρηση του θεσμικού πλαισίου των ΠΥΕ, ο 
επανακαθορισμός του χρόνου επαναληπτικότητας αυτών έγινε με γνώμονα τον βαθμό 
νοσηρότητας που παρουσιάζει η κάθε ηλικιακή ομάδα εξεταζόμενων, σύμφωνα πάντα με τα 
νέα επιστημονικά δεδομένα, τις κατευθυντήριες οδηγίες της Αμερικανικής και Ευρωπαϊκής 
Καρδιολογικής Εταιρείας, και τις εισηγήσεις ειδικών ιατρών των Στρατιωτικών Νοσοκομείων.  
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Τμήμα Ερωτήσεων ΤΜΗΜΑ ΚΟΙΝΟΒΟΥΛΕΥΤΙΚΟΥ ΕΛΕΓΧΟΥ 

 e-mail: nomgkbe@mod.mil.gr 
ΚΟΙΝ.: Βουλευτή κ. Στυλιανό Φωτόπουλο Φ.900α/7022/19572 

Αθήνα, 21 Νοεμβρίου 2024 
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 ΥΠΕΘΑ/ΔΝΣΗ ΕΝΗΜΕΡΩΣΗΣ 
  

ΘΕΜΑ: Κοινοβουλευτικός Έλεγχος 
  

ΣΧΕΤ.: Ερώτηση 7022/24-09-2024 της Βουλής των Ελλήνων 
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